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Onderwerp

Stortplaats Zuideindseweg achter nr. 55 in Delfgauw

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Door een inwoner werd onze fractie geattendeerd op een stortplaats door de fa Zegwaard in de jaren ’90

van de vorige eeuw ter hoogte van de Zuideindseweg 55, Delfgauw.1

Volgens onze informatie zou er nog steeds benzeen naar het oppervlaktewater lekken. In dat gebied, de

Zuidpolder, wordt momenteel een weidevogelgebied verder ontwikkeld. 

Naar aanleiding van deze berichtgeving legt de Partij voor de Dieren de volgende vragen voor.

1. Welke bemoeienis heeft de provincie nog met deze stortplaats?

Antwoord

De provincie is eigenaar van de stortplaats en bevoegd gezag in het kader van de Wet bodembescherming

(Wbb). De locatie valt onder het overgangsrecht Wbb.

2. Volgens onze informatie lekken er nog steeds schadelijke stoffen uit deze  stortplaats naar het

oppervlaktewater, zoals benzeen. Wordt er gemeten welke stoffen nog uit deze stortplaats

vrijkomen? Zo ja, wat zijn de bevindingen? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord

Sinds 2003 vindt monitoring plaats van de verspreiding van verontreiniging in het grondwater naar buiten

de stort. De gegevens van de laatste jaren laten zien dat de grondwaterverontreiniging waarschijnlijk

stabiel is en nauwelijks verspreidt. Hier wordt dit jaar nog onderzoek naar uitgevoerd.

Het Hoogheemraadschap Delfland (HHD) heeft enkel (zeer) lage concentraties benzeen in de directe

nabijheid van de locatie in het oppervlaktewater gemeten. Even verderop wordt benzeen in het

oppervlaktewater niet meer aangetoond. De verontreiniging komt waarschijnlijk via het water van een

greppel op de stortlocatie in het oppervlaktewater.

De Omgevingsdienst Haaglanden (ODH) en het HHD hebben overleg over de juiste methode om te

voorkomen dat benzeen niet meer in het oppervlaktewater komt. Er wordt hard gezocht naar een

oplossing. Zodra een goede methode is gevonden, wordt de greppel gereconstrueerd en de methode

toegepast. De verwachting is dat dit in de komende maanden wordt gerealiseerd.

                                                                
1 https://www.telstar-online.nl/nieuws/actueel/78988/nos-beelden-zegwaard-affaire-uit-1989-op-youtube-gezet

https://www.telstar-online.nl/nieuws/actueel/78988/nos-beelden-zegwaard-affaire-uit-1989-op-youtube-gezet


2/2

3. Zo, nee is er bereidheid om mogelijke lekkage van schadelijke stoffen naar de omgeving en het

oppervlaktewater te gaan meten? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord

Dit is al volledig in beeld en de oorzaak van de verontreiniging  wordt in overleg met het HHD aangepakt.

4. Indien er nog steeds schadelijke stoffen als benzeen lekken naar de omgeving, welke maatregelen

zijn er al genomen en worden er nog genomen om lekkage van schadelijke stoffen naar het

oppervlaktewater te voorkomen en tegen te gaan? 

Antwoord

Zie vraag 2.

5. Wat zijn de gevolgen ervan voor de ontwikkeling van het weidevogelgebied in de Zuidpolder? 

Antwoord

Uit de nu beschikbare gegevens blijkt dat de benzeenverontreiniging -wegens de geringe verspreiding-

geen invloed heeft op het weidevogelgebied in de Zuidpolder.

Den Haag, 22 april 2025

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris, voorzitter,

drs. M.J.A. van Bijnen MBA mr. A.W. Kolff


